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Betreft: Beantwoording schriftelijke vragen (art. 40, RvO) over de verkeersituaties bij en rond de scholen
op de Margriete van Comenestraat

Geachte heer Rottier

Op 23 september 2021 heeft u schriftelijke vragen (ex artikel 40 RvO) ingediend over de verkeersituaties
bij en rond de scholen op de Margriete van Comenestraat. U geeft daar bij het volgende aan

De SGP hecht aan veilige verkeersituaties bij en rond scholen. Zo kan bijvoorbeeld verkeersdoorstroming
aanleiding geven tot onveilige en ongewenste verkeersituaties. Graag vestigt de SGP om deze reden de
aandacht op de Margriete van Comenestraat. Deze straat biedt schooljeugd en hun ouders en/of
verzorger de mogelijkheid om van en naar het Maximacollege, de ds. G.H. Kerstenschool en de Dr.
Schaepmanschool te komen, Aan het begin van de straat, ter hoogte en aan de kant van de voormalige
Huishoudschooï, is het voor een beperkte strook toegestaan om auto’s te parkeren. Van deze
mogelijkheid wordt dan ook gebruik van gemaakt. De SGP heeft met verschillende schoolbezoekers
geconstateerd dat met name bij het aanvang en sluiten van de scholen dit regelmatig tot onveilige en
ongewenste verkeersituaties leidt. Omdat er om geparkeerde auto’s heen moet worden gereden, is er
van een normaal tweerichtingsverkeer geen spraken en heeft het ook invloed op de doorstroming op de
Koninginneweg/Sportlaan.

Onderstaand treft u de antwoorden aan op uw vragen.

Vraag 1
Bent u als college op de hoogte van deze situatie?

Antwoord

Nee, college is niet op de hoogte van de situatie

Vraag 2
Deelt het college de mening dat deze situatie tot verkeersonveilige en ongewenste verkeerssituaties
leidt?



Antwoord
Bij meldingen over verkeersonveilige situatie gaan wij eerst onderzoek doen naar de verkeerssituatie. Wij
observeren dan de situatie om zelf een beeld te krijgen van de situatie en een oordeel te vormen

Vraag 3
Welke stappen gaat u als college ondernemen om de gewenste doorstroming te bevorderen?

Antwoord :
Direct na de herfstvakantie is onderzoek gedaan naar de verkeerssituatie. Op basis van onze observatie
en een aantal interviews hebben wij een goed beeld gekregen welke maatregelen noodzakelijk zijn- in de
straat blokkeren regelmatig geparkeerde auto’s de doorgang, waardoor congestie en een
verkeersonveilige situatie ontstaat. Door het instellen van een aantal parkeerverboden verwachten wij dat
dit probleem opgelost kan worden

Bij de parallelweg (Maximacollege) ontstaan vergelijkbare problemen. Auto’s kunnen elkaar op deze
smalle parallelweg niet goed passeren. Er ontbreekt een voetpad, waardoor voetgangers onverwacht op
de parallelweg uitkomen. Bij de in-/uitrit ontstaat een onoverzichtelijke situatie doordat de beplanting het
zicht ontneemt op verkeersdeelnemers (auto/fietser) . Het instellen van éénrichting verkeer, het
doortrekken van het trottoir, het snoeien van de bosschage en de uitrit anders vormgeven kan dit
probleem oplossen .

Wij verwachten dat de benodigde civiele ingrepen binnen bestaande budgetten kunnen worden
uitgevoerd. Over deze maatregelen worden de scholen en de buurt nader geïnformeerd. Bij voldoende
draagvlak worden de plannen verder uitgewerkt en worden de verkeersbesluiten genomen
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